

Subject: Recruitment Opportunity for Psychologist at Creative Works Psychological Services

Job Title: Registered Psychologist

Creative Works Psychological Services, INC is a psychology practice in Whitehorse, Yukon that services various individuals and agencies in our community. It is a highly professional and confidential office that is seeking the right person to join our closely connected team. We provide services to a variety of populations, across the age span with a variety of issues. There are many opportunities to grow as a professional within Creative Works.

We are looking for a professional who is licensed to practice in either their profession as a Registered Psychologist.

Qualifications:

You must meet the minimum qualifications including:

- Minimum of a Masters Degree in your area of specialty.
- Copy of your professional registration with regulatory body and insurance.
- Ability to produce a current criminal record check.
- Ability to work collaboratively with colleagues and stakeholders.
- Experience providing psychological services with preferably a minimum of two years. Provisional Psychologists may be considered.
- The ability to perform psychological assessments is preferred but we also have primary therapist positions as well available.

Please send your application with the following attachments via email to nicole@creativeworkspsy.ca.

- A curriculum vitae
- A statement outlining experience in counselling interventions, psycho-educational assessments and working with practicum students
- Evidence of collaboration/engagement with professional and other communities
- A brief description of present and aspiring contributions to the field
- The names of and contact information for three professional referees

This is a full-time employment opportunity with a requirement for relocation to the Yukon. Professional license fees are paid annually, and there is an opportunity to be part of a comprehensive benefit package. You must be able to provide in-person services, as face-to-face sessions are required for the majority of the service time.

For more information about the Yukon you can explore various website including: <https://www.travelyukon.com/en>

Application Deadline: September 30, 2024

Objet: Opportunité de recrutement pour un psychologue chez Creative Works Psychological Services

Titre du poste : Psychologue agréé

Creative Works Psychological Services, INC est un cabinet de psychologie situé à Whitehorse, au Yukon, qui dessert diverses personnes et agences de notre communauté. Il s'agit d'un bureau hautement professionnel et confidentiel qui recherche la bonne personne pour rejoindre notre équipe étroitement connectée. Nous fournissons des services à une variété de populations, de tous âges et avec une variété de problèmes. Il existe de nombreuses opportunités d'évolution en tant que professionnel au sein de Creative Works.

Nous recherchons un professionnel autorisé à exercer sa profession de psychologue agréé.

Qualifications:

Vous devez répondre aux qualifications minimales, notamment :

-Minimum d'une maîtrise dans votre domaine de spécialité.

- Copie de votre inscription professionnelle auprès de l'organisme de réglementation et des assurances.
- Capacité de produire une vérification de casier judiciaire à jour.
- Capacité à travailler en collaboration avec des collègues et des parties prenantes.
- Expérience dans la prestation de services psychologiques, de préférence au moins deux ans. Des psychologues provisoires peuvent être envisagés.
- La capacité d'effectuer des évaluations psychologiques est préférable, mais nous avons également des postes de thérapeute primaire disponibles.

Veillez envoyer votre candidature avec les pièces jointes suivantes par courrier électronique à nicole@creativeworkspsy.ca.

- Un curriculum vitae
- Une déclaration décrivant l'expérience en matière d'interventions de counseling, d'évaluations psychoéducatives et de travail avec des étudiants en stage
- Preuve de collaboration/engagement avec des professionnels et d'autres communautés
- Une brève description des contributions actuelles et futures dans le domaine
- Les noms et coordonnées de trois arbitres professionnels

Il s'agit d'une possibilité d'emploi à temps plein nécessitant une réinstallation au Yukon. Les frais de licence professionnelle sont payés chaque année et il est possible de faire partie d'un ensemble complet d'avantages sociaux. Vous devez être en mesure de fournir des services en personne, car des séances en personne sont nécessaires pendant la majorité de la durée du service.

Pour plus d'informations sur le Yukon, vous pouvez explorer divers sites Web, notamment : <https://www.travel yukon.com/en>

Date limite de candidature: 30 Septembre 2024